
 

 

Geachte leden van de commissie RGW,  

 

Naar aanleiding van de uitspraak van de Raad van State inzake de vergunningverlening in het kader van de 

Natuurbeschermingswet 1998 is op 23 juli jl. onderstaande e-mail aan u verzonden. Inmiddels is de datum voor 

de bijeenkomst voor de direct belanghebbenden (aanvragers en adviseurs) belegd op donderdagavond 27 

augustus a.s.  Tijdens deze bijeenkomst hopen wij meer duidelijkheid te kunnen geven over de gevolgen van de 

uitspraak. Aanvragers en adviseurs kunnen een dezer dagen de uitnodiging voor deze bijeenkomst verwachten.  

 

Inmiddels is ook op RTV Utrecht een bericht hierover verschenen 

(http://www.rtvutrecht.nl/nieuws/1361472/utrechtse-boeren-dupe-van-foute-vergunningen.html). Ik hecht eraan te 

benadrukken dat we met het door u vastgestelde Utrechtse stikstofbeleid sinds 2011 circa 1.200 vergunningen 

mogelijk hebben gemaakt. Ongeveer 350 daarvan hebben we door middel van saldering met onze depositiebank 

verleend. Al deze vergunningen zijn onherroepelijk, de recente Raad van Sprake uitspraken hebben daar geen 

betrekking op. Het Utrechtse beleid heeft daarmee zowel voor een groot aantal bedrijven uitbreidingen mogelijk 

gemaakt als daadwerkelijk stikstofreductie gerealiseerd. Daar waar wij voornemens waren om – bovenop alle al 

gerealiseerde onherroepelijke vergunningen – nog zoveel mogelijk bedrijven onder het oude recht een 

vergunning te verlenen, zal dat vanwege de Raad van State uitspraken in veel gevallen niet meer mogelijk zijn. 

Wij vertrouwen erop dat de per 1 juli jl. ingevoerde Programmatische Aanpak Stikstof (PAS) ook voor deze 

gevallen een passende oplossing zal bieden.  

 

Daarnaast heeft de fractie van het CDA over dit onderwerp schriftelijke vragen gesteld. De beantwoording van 

deze vragen zal uiteraard zo spoedig mogelijk, en in ieder geval vòòr de commissievergadering op 7 september 

a.s., vastgesteld en verzonden worden.  

 

Tot slot kan ik mij voorstellen dat er tijdens de vergadering van de commissie RGW op 7 september tijd wordt 

gereserveerd om dit onderwerp met u te bespreken. Tevens kan ik dan ook aan u terugkoppelen uit de 

bijeenkomst met de  aanvragers en adviseurs die dan inmiddels heeft plaatsgevonden.  

 

Ik hoop u voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Bart Krol 
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